

MONACO Seaside

THE EXCLUSIVE PORT MAGAZINE

30



SPRING / SUMMER 2014

IN PARTNERSHIP WITH
MONACO WELCOME & BUSINESS OFFICE



© Thierry Armand

Formia: artisan brochettes and sausages for summer

Formia : brochettes
et saucisserie maison à l'heure d'été

This summer, why not add a distinctive dash of colour and flavour to your barbecues courtesy of Formia, the gourmet butcher? Brochettes of beef with shallots or herbes de Provence, barbecued pork brochettes and spare ribs, Texas-style ribs and homemade marinades will liven up your lunches. Turkey, chicken thighs and drumsticks are seasoned with Indian spices, while lamb brochettes are made with olives, rosemary and thyme. Formia also makes its own merguez and chipolata sausages to order. As the official supplier to HSH the Prince of Monaco, Formia guarantees you excellence, genuine produce and know-how by selecting the finest quality meats.

A la belle saison, la Boucherie Formia ajoute sa touche de couleurs et de saveurs à vos barbecues. Brochettes de bœuf aux échalotes ou aux herbes de Provence, brochettes ou travers de porc barbecue, côtes à la texane, les marinades faites maison relèveront vos déjeuners. La dinde, les cuisses et pilons de poulet se conjuguent eux à l'indienne, alors que l'agneau se déguste en brochettes olives thym et romarin. Formia vous propose également des merguez ou des chipolatas fabriquées sur place selon vos envies. Fournisseur breveté de S.A.S. le Prince de Monaco, Formia vous garantit excellence, authenticité et savoir-faire en sélectionnant pour vous les meilleures viandes.

FORMIA
Marché de la Condamine
1, Place d'Armes
+377 93 30 30 59
www.formia.mc

Savills opens in Monaco

Savills s'implante à Monaco

Having increased its presence on the French Riviera through new branches in several prestigious locations, Savills, the leading international property consultant, is setting up in Monaco. The new office will be run by Irène Luke, a highly experienced professional who is already well known in the Principality, and Jean-Claude Caputo, the former director of Monaco Real Estate, who has been a partner at Savills for more than ten years. Opening a Monégasque branch makes sense for this major group, because Monaco is a unique location that Irène Luke describes as "very safe and stable, offering an unmatched quality of life". In this active, challenging property market, Savills' expertise and the excellent Monégasque team will be your greatest allies.

SAVILLS
10 ter, boulevard Princesse Charlotte
+ 377 97 70 42 00
www.savills.mc



Après avoir développé sa présence sur la Côte d'Azur dans plusieurs sites d'exception, Savills, leader international du Conseil immobilier, s'implante à Monaco. Cette nouvelle structure sera dirigée par Irène Luke, grande professionnelle bien connue en Principauté et par Jean-Claude Caputo, qui a été à la tête de l'agence Monaco Real Estate, déjà partenaire de Savills depuis près de 10 ans. Cette implantation monégasque prend tout son sens pour ce grand groupe car Monaco reste une place à part qu'Irène Luke elle-même qualifie de « très sûre, très stable, qui offre une qualité de vie inégalée ». Sur ce marché immobilier actif et exigeant, l'expertise de Savills et la qualité de son équipe monégasque seront vos meilleurs alliés.